
Uvodni govor Ambasadora Henri
L.  Klarka  Supervizora  za
Brcko
Moram ponovo da izrazim moje najdublje saucesce, ovaj put
porodici i prijateljima Emira Suvalica koji je poginuo od
eksplozije mine u blizini Gornjih Dubravica u ponedjeljak. U
Brcko Distriktu ima vise mina nego u svim drugim mjestima u
Bosni i Hercegovini – vjerovatno vise od pola miliona. To je
jedna od najvecih opasnosti zaostalih od proslog rata. Zelim
da  naglasim  u  vezi  sa  ovim  tragicnim  dogadjajem  da  je
odgovornost svih odraslih i djece u Distriktu da budu svjesni
da  mine  jos  uvijek  predstavljaju  opasnost  po  zivote  i
bezbjednost ljudi i da se moraju preduzeti odgovarajuce mjere
opreza.

Prosle sedmice odrzani su vazni sastanci Odbora za kvalitetno
osnovno obrazovanje i Obrazovnog kolegijuma za srednjoskolsko
obrazovanje. Vjerujem da vec imate tekstove moga obracanja
ovim  tijelima.  Predstavnici  Ministarstva  obrazovanja
Federacije i ministar prosvjete Republike Srpske prisustvovali
su  ovim  sastancima  i  veoma  pozitivno  ocijenili  rad  na
uskladjivanju nastavnih planova i programa za skole u Brckom,
koji je skoro zavrsen. Na osnovu njihovih ocjena uvjeren sam
da  naredne  godine  necemo  imati  problema  sa  priznavanjem
diploma  izdatih  u  Brcko  Distriktu.  h  u  Brcko  Distriktu.
Nastavicemo da obavjestavamo oba entiteta o nasem cjelokupnom
radu na restruktuiranju obrazovanja, a oni se pozivaju da
ucestvuju u mjeri u kojoj zele.

Rad dva koordinaciona tijela se nastavlja, pa cak i u ovom
trenutku oni rade na planiranju upisa u osnovne i srednje
skole  za  narednu  skolsku  godinu.  Uvjeren  sam  da  ce  se
rezultati odmah saopstiti roditeljima i javnosti cim se zavrsi
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planiranje. Zelim da naglasim da proces pripreme uskladjenog
plana i programa nije puko teoretisanje. Prosvjetni radnici
Brcko Distrikta su bili ukljuceni tokom cijelog ovog procesa.
Zelim posebno da im se zahvalim na izuzetnom radu.

Zadovoljstvo  mi  je  da  objavim  da  je  gospodin  Esad  Atic
imenovan  za  sefa  Odjeljenja  za  obrazovanje  u  Vladi  Brcko
Distrikta. Bilo je mnogo kvalifikovanih kandidata za ovo radno
mjesto.  Komisija  za  izbor  kandidata  je  izabrala  gospodina
Atica  kao  kandidata  koji  najvise  odgovara  sirokom  spektru
odgovornosti koje idu uz ovo radno mjesto.


